
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże
Komisja Finansów i Infrastruktury

Or.00l2.2.1.2o24
Protokół

z posiedzenia w dniu 6 lutego 2024 r.
Obrady rozpoczęto o godz. 08.00 a zakończono o godz. io.zo tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:

i) Janina Kozakiewicz
2) Wojciech Lenczewski
3) Katarzyna Pogorzelska

4) Daniel Tofiło
5) Grażyna Woźniewska
6) Ireneusz Lewkowski

7) Beata Dybacka
oraz

i) Wojciech Cybulski Wójt Gminy
2) Monika Elżbieta Krawczeniuk — Skarbnik Gminy

3) Marcin Kulikowski — pracownik Urzędu Gminy.
Lista obecności radnych stanowi załac2J-1ikNr1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
Posiedzeniu przewodniczyła radna Katarzyna Pogorzelska-przewodnicząca Komisji Finansów
i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże, która otworzyła posiedzenie i stwierdziła, że na 7 członków
Komisji w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych.
Liczba radnych obecnych na posiedzeniu zabezpiecza kworum do podejmowania prawomocnych wniosków,
opinii i stanowisk.
Posiedzenie komisji zostało zwołane na podstawie 64 ust.1, zgodnie z 96 ust. 1 i 2 oraz 70 ust 1 uchwały
XLyII/269/18 Rady Gminy Dobrzyniewo Duże z dnia 19 października 2018 r. w sprawie Statutu Gminy
Dobrzyniewo Duże.
Uwag odnośnie procedury zwołania Komisji nie wniesiono.
Członkowie komisji, zostali uprzedzeni, aby w trakcie dyskusji nie używali imion i nazwisk osób
nieobecnych na posiedzeniu komisji i nie podawali innych danych lub informacji mogących zdefiniować
osoby fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszym posiedzeniu.

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji w 2023 r. oraz planu pracy na 2024 r.
4. Dyskusja na temat stanu dróg na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże, w tym określenie inwestycji

priorytetowych oraz sposobu ich finansowania.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Zapytała, czy są zmiany porządku posiedzenia.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 3. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji w 2023 r. oraz planu pracy na 2024 r.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała sporządzone przez siebie sprawozdanie z działalności Komisji
w 2023. Zapytała, czy są uwagi do projektu sprawozdania.
Nie zgłoszono.
Następnie odczytała projekt planu pracy na 2024 r. Zapytała, czy są uwagi do projektu planu pracy.
Nie zgłoszono.



Ad. pkt 4. Dyskusja na temat stanu dróg na terenie Gminy Dobrzyriiewo Duże, w tym określenie inwestycji
priorytetowych oraz sposobu ich finansowania.
Przewodnicząca komisji zapytała Skarbnika Gminy, czy w budżecie gminy zostały zabezpieczone środki na
wykonanie projektów dróg.
Skarbnik Gminy poinformowała, że środki w wysokości 300 tys. zł zostały ujęte w kredycie, który zostanie
wkrótce zaciągnięty.
P. Marcin Kulikowski przekazał członkom komisji listę dróg, które wymagają budowy.
Radna Grażyna Woźniewska zapytała, czy rozstrzygnięto już wniosek o dofinansowanie budowy li etapu
drogi Kozińce — Borsukówka, czy jest możliwość modernizacji Traktu Królewskiego wspólnie z Gminą
Knyszyn.
P. Marcin Kulikowski powiedział, że wniosek nie uzyskał wymaganej punktacji.
Wójt Gminy nadmienił, że Gmina posiada program na budowę ścieżki rowerowej. Zaznaczył, że przy
projektowaniu dróg należy brać po uwagę przebieg drogi S-19.

Nawiązując do bieżącego utrzymania dróg P. Marcin Kulikowski poinformował, że Gmina posiada zapas
materiału do utwardzania nawierzchni.
Zdaniem przewodniczącej posiedzenia przy przygotowywaniu przetargów i typowaniu dróg należy także
brać pod uwagę ilość mieszkańców zamieszkujących przy danej drodze.
Radny Ireneusz Lewkowski powiedział, że z każdej miejscowości należy wytypować po dwie drogi
a następnie ustalić priorytety.
Radny Daniel Tofiło stwierdził, że niektóre drogi można budować etapowo.
Następnie radni przeanalizowali stan dróg i wymienili drogi, które wymagają
budowy/przebudowy/modernizacji nawierzchni. Zgłoszono następujące propozycje:

i) ul. Skrajna, Przytulna, Łąkowa w Fastach;
2) ul. Polna w Nowym Aleksandrowie;
3) droga Chraboły- Kulikówka II etap;
4) droga Borsukówka — Kozińce;
5) droga Krynice — Letniki;
6) ul. Sadowa w Dobrzyniewie Dużym;
7) droga Kozińce — Szaciły
8) ul. Zagórna, Ogrodowa w Dobrzyniewie Dużym.

9) ul. Osiedlowa w Fastach;
io) droga Dobrzyniewo Kościelne- Bohdan;
ii) droga Fasty — Nowosiółki.

Przewodnicząca posiedzenia zaproponowała zwiększenie w budżecie gminy kwoty na wykonanie projektów
budowy dróg do 500 tys. zł. Zapytała Skarbnika Gminy o wysokość środków jakie zostały zabezpieczone na
opracowanie projektów inwestycyjnych na 2024 r.
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest to kwota 350 tys. zł.
Radny Daniel Tofito stwierdził, że analizując stan dróg należy brać pod uwagę aspekty zagospodarowania
terenu — uzbrojenie, transport publiczny, gęstość zamieszkania).
Zdaniem radnego Ireneusza Lewkowskiego dobrym sposobem jest solidne utwardzenie podbudowy
i wykonanie 4-warstwowej nakładki asfaltowej. Jest to tańsze rozwiązanie.
Podsumowując powyższe Komisja opracowała priorytetowy wykaz dróg. Zestawienie stanowi
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.
Nie zgłoszono pytań.

Ad. pkt 5. Sprawy bieżące.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 6. Zamknięcie posiedzenia komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca zamknęła 57 posiedzenie Komisji

Finansów i Infrastruktury.
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